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§ 16 

Ekonomi 

 
Lennart O Werner, förvaltningschef, och Dzenita Vrana, ekonom, delger ekonomisk information. 

Åtgärder enligt handlingsplanen för att balansera ekonomin kommer att diskuteras vidare i nästkommande 

punkt, men deras effekter syns ännu inte i budgetuppföljningen för januari och februari. Först i maj 

förväntas vidtagna åtgärder påverka budgeten positivt.  

 

Förvaltningsledningen kan dock för närvarande inte redovisa några siffror på grund av felbokförda 

kostnader i flera verksamheter, särskilt relaterade till löner. Detta komplicerar uppföljningen av 

delårsbokslutet. 

 

Lennart O Werner, förvaltningschef, ser fortsatt allvarligt på den ekonomiska utvecklingen och framhåller 

att bildningskontoret noga övervakar situationen.  

____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 

____ 
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§ 17 

Handlingsplan för budget i balans 
 

Förvaltningschef, Lennart O. Werner, återkopplar angående de åtgärder som vidtagits för budget i balans. 

Verksamheten har på grund av den ekonomiska situationen tvingats genomföra omorganiseringar, 

omplaceringar och varsel. Bildningsnämnden har tidigare informerats om ärendet. Fackliga företrädare 

har tillsammans med personalchef varit delaktiga under hela processen med omorganiseringar, 

omplaceringar och varsel.   

 

Förvaltningschefen, Lennart O. Werner, presenterar även en analys gällande avvikande kostnader för hela 

bildningsförvaltningen, diskuterar arbetet med att utveckla verksamheten framåt, samt redogör för de 

riktade statsbidragen från Skolverket. 

 

____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 

____ 

 

 

  

Bildningsnämndens protokoll 2024-03-14
(Signerat, SHA-256 F07D947DE2278761E3084C11E9FC5E5E728A0EE63C83EFC95E98A67AA11327A9)

Sida 4 av 25



Sammanträdesprotokoll 5 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 BIN/2024:1 

§ 18 

Beslut om investeringsbudget 2024 

 

Bakgrund 

Kommunfullmäktige fattade 2023-06-07 beslut om 2024 års budget för Emmaboda kommun. En 

del i detta beslut rör fördelning av investeringsmedel. Bildningsnämndens investeringsram för 

2024 är 5,2msek. Från 2023 finns tillgängligt ej utnyttjade medel på +1,45msek. Ej genomförda 

investeringar beror på försenad projektering av robotsystem till industriprogrammet på VMG 

samt försenade investeringar i ny bibliotekswebb. 

 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts på bildningskontoret. Investeringsbudget för 2024 har utformats utifrån 

behoven som budgetansvariga har äskat. 

Bildningsförvaltningen har tillsammans med ekonomiavdelningen jobbat fram en kalkyl som 

presidium tagit ställning till där investeringsmedel fördelas i fyra kategorier som är 

Digitalisering, Konstinköp, Industriprogram och Inventarier. 

 

Förslag till Beslut gällande fördelning av 2024 års investeringsmedel 

Det finns stora behov av förnyelse och investeringar i flertalet av 

bildningsnämndens verksamheter. Tillgängliga medel räcker inte till alla önskade 

behov.  För 2024 är förslaget att prioritering görs med utgångspunkt från underlag av 

budgetansvariga chefer. Ledningen för bildningsförvaltningen och ekonomen gör löpande 

uppdateringar av använda investeringsmedel som redovisas varje tertial till bildningsnämnden. 

Investeringsbudget följer kategorier enligt nedan.  

 

Förslag till fördelning av investeringsmedel 2024:  

Investeringar 2024 från 2023 2024 S: a 2024 Kommentar 

Digitalisering 0 4 000 000 4 000 000 Personal- och elevdatorer 

Konstinköp 0 100 000 100 000   

Industriprogrammet/ 
Robotcell 1 300 000 400 000 1 700 000   

Inventarier 0 700 000 700 000 Diverse inventarier 

Biblioteket Ny webb 150 000 0 150 000   

Pågående från 2023 1 450 000       

Beslutad budget 2024   5 200 000     

Investeringsmedel 2024     6 650 000   

 

- Digitalisering, datorer till elever i årskurs 6 och årskurs 1 på gymnasiet. 

- Datorer till pedagoger som byts ut efter fyra års användning 

- Konstinköp på 100 tkr/år. 

- Industriprogrammet, yrkeshögskoleprogram ny robotmaskin 400 tkr (1,3msek från 2023) 

- Inventarier, möbler, instrument, diverse utrustning 

- Ny webbtjänst för biblioteket 
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Sammanfattning av ärendet 

Utifrån de äskanden och bedömningar som gjorts har ett förslag till fördelning av 

bildningsnämndens tillgängliga investeringsmedel 2024 tagits fram enligt föreliggande förslag. 

 

Beslutsunderlag 

Protokollsutdrag Emmaboda kommunfullmäktige, 2023-06-07, Dnr KS/2023:8, § 137 Budget 

2024 med ekonomisk flerårsplan 2025–2026. 

Tjänsteskrivelse – förslag nämndbeslut Investeringsmedel 2024 

____ 

 

Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden besluta  

 

att  fördela 2024 års investeringsmedel enligt tabell 

____ 

 

Bildningsnämnden 2024-03-14  

 

Yrkande 

Stefan Marcelius (SD) föreslår ett ändringsyrkande och yrkar på att 100 000 kr avsedd för 

konstinköp istället flyttas över till en ny investeringspost för oförutsedda kostnader. 

 

Propositionsordning   

Ordföranden Emma Åhlander Hansson (M) finner att det finns två förslag till beslut, dels 

bildningsförvaltningens förslag till beslut, och dels Stefan Marcelius (SD) ändringsyrkande. 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra. JA för bildningsförvaltningens förslag till beslut. 

NEJ för Stefan Marcelius (SD) ändringsyrkande. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emma Åhlander Hansson (M) finner genom acklamation att Bildningsnämnden 

beslutar i enlighet med bildningsförvaltningens förslag till beslut. 

____ 

 

Bildningsnämnden beslutar 

 

att  fördela 2024 års investeringsmedel enligt tabell 

____ 
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 BIN/2024:46 

§ 19 

Inriktningsbeslut - Flytt av biblioteket till nya bankhuset 

 

Bakgrund 

Emmaboda kommunshuvudbibliotek är sedan 1980 lokaliserat i en byggnad i anslutning till 

Folkets Hus i Emmaboda. Byggnaden är uppförd för ändamålet bibliotek av föreningen Folkets 

Hus i Emmaboda och hyrs av Emmaboda kommun. Förutom folkbibliotek så finns 

utställningshall inom ramen för lokalerna. Lokalerna fungerar för ändamålet bra men det finns ett 

behov av underhåll och anpassning till den verksamhet som 2020-talets biblioteksverksamhet 

förutsätter. Det har tidigare funnits problem med tak som läckte in vatten vid nederbörd men det 

är åtgärdat sedan några år tillbaka. 

 

2022 förvärvade Emmaboda kommun genom sitt fastighetsbolag det före detta bankhuset i 

centrala Emmaboda. I samband med förvärvet fanns det diskussioner om att en verksamhet som 

kan vara lämplig att lokalisera till fastigheten är biblioteksverksamhet. Kommunfullmäktige 

beslutade i juni 2023 att ”målbilden är att flytta biblioteksverksamheten till gamla bankhuset” 

vilket bekräftades av bildningsnämnden i beslut om budget för 2024 som gav förvaltningen i 

uppdrag att utreda förutsättningarna för att flytta biblioteket till det före detta bankhuset.  

 

Ärendets beredning 

En styrgrupp har bildats bestående av förvaltningscheferna för bildnings- och teknik- och 

fritidsförvaltningarna samt fastighetschef och bibliotekschef samt en facklig representant. En 

projektgrupp är bildad som arbetar med olika underlag och aktiviteter i processen. Studiebesök 

har genomförts till andra kommuners huvudbibliotek där motsvarande flytt till renoverade lokaler 

i centrum har gjorts med gott resultat. 

 

Den översiktliga bedömningen är att Emmaboda kommuns huvudbibliotek kan lokaliseras till det 

före detta bankhuset. Argumenten som talar för att detta är möjligt och önskvärt är: 

 

Likvärdiga lokalytor med nya möjligheter 

De sammanlagda ytorna för verksamheten blir ganska exakt lika stora som i nuvarande 

lokalisering men med nya möjligheter att utformas efter nutidens förväntningar på ett bibliotek. 

 

Nya lokaler för nya behov 

De nya lokalerna kan anpassas till nya behov och behov från olika grupper av besökare som 

kommer till biblioteket. Det finns ett behov av att separera vuxna, som vill ha lugnare miljöer, 

och unga och barn som kan vara mer högljudda. Det finns också behov av fler studieplatser för 

studerande. De olika behoven kan bättre mötas i de nya lokalerna där det bland annat finns flera 

olika in och utgångar.   

 

Bättre arbetsmiljö för personalen 

Genom att bygga nytt bibliotek så skapas förutsättningar för bättre arbetsmiljö för personalen. 

Arbetsplatser kan utformas efter nutidens standard. 

 

Tillgängligheten ökar 
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Tillgängligheten är god i nuvarande lokalisering men genom etablering i centrum ökar 

tillgängligheten och närvaron av bibliotekets verksamhet. 

 

Möjlighet till utställningar  

Emmaboda konstförening och andra aktörer bör fortsatt erbjudas möjlighet till utställningar. Det 

kan lösas inom ramen för bibliotekets lokaler som i nuvarande lokalisering och det kan lösas 

inom ramen för andra lokalalternativ i Emmaboda. Beroende på hur lokalerna disponeras finns 

stora möjligheter att använda de stora fönsterpartierna ut mot torget för utställningar, 

kommunikation och information. 

 

Lägre lokalkostnad 

Lokalkostnaden ligger inte inom bildningsnämndens ansvarsområde men är en avgörande faktor 

för val av lokal. Den totala kostnaden för bibliotekslokaler efter en renovering och ombyggnation 

bedöms vara lägre än kostnaden för nuvarande lokalisering. Hur stor lokalkostnaden blir beror på 

hur omfattande förändringar av lokalerna blir. Kostnaderna ska redovisas i detalj före ett 

definitivt beslut fattas.  

 

Fortsatt beslutsprocess 

Det definitiva beslutet om lokalisering av huvudbiblioteket bör beredas av kommunstyrelsen och 

beslutas av kommunfullmäktige i Emmaboda kommun. Denna tjänsteskrivelse syftar till att ge 

underlag för ett inriktningsbeslut i bildningsnämnden om att flytta huvudbiblioteket till före detta 

bankhuset. 

Projektgrupp och styrgrupp har uppdrag att arbeta vidare och ta fram handlingar och underlag för 

ett definitivt beslut om projektet. Den preliminära tidplanen är följande: 

  

1 april 2024  Förstudie klar  

1 juni 2024  Granskningsunderlag klart  

15 juni 2024  Annonsering - upphandling  

1 september 2024 Tilldelningsbeslut – kontrakt  

1 november 2024 Etablering av byggnadsarbeten  

15 maj 2025  Slutbesiktning  

1 juni 2025  Inflyttning  

1 juli 2025  Öppnande med invigning 

 

Emmaboda kommun har mottagit skrivelser från enskilda och från organisationer där man är 

kritiska till att biblioteket flyttas. I den fortsatta processen bör de frågor som ställts besvaras och 

om möjligt bjuda in till information, diskussion och delaktighet i slutgiltigt beslut om 

lokalisering av biblioteksverksamheten. 

 

Sammanfattning 

Huvudbiblioteket är idag lokaliserat i byggnad i anslutning till Folkets Hus på Götgatan 6 i 

Emmaboda. Lokalerna är i behov av upprustning för att möta framtidens krav på 

biblioteksverksamhet och god arbetsmiljö och miljö för medarbetare och besökare. I centrala 

Emmaboda har Emmaboda kommun förvärvat det före detta bankhuset som till ytan är lika stort 

som nuvarande bibliotek. Bildningsförvaltningen tillsammans med teknik- och 

fritidsförvaltningen har gjort bedömningen att det är både möjligt och önskvärt att flytta 

biblioteket till den nya adressen. Vissa frågor bör dock utredas mer i detalj. Bildningsnämnden 

Bildningsnämndens protokoll 2024-03-14
(Signerat, SHA-256 F07D947DE2278761E3084C11E9FC5E5E728A0EE63C83EFC95E98A67AA11327A9)

Sida 8 av 25



Sammanträdesprotokoll 9 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

förslås ta ett inriktningsbeslut samt att kommunstyrelsen och kommunfullmäktige föreslås fatta 

det slutliga beslutet om lokalisering efter genomförd detaljutredning inklusive kostnadskalkyler.    

____ 

 

Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden besluta 

 

att  bildningsnämnden ser flytten av biblioteksverksamheten till före detta bankhuset i 

centrala Emmaboda som en lämplig åtgärd  

 

att                föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att fatta beslut om 

                     lokalisering efter genomförd detaljutredning inklusive kostnadskalkyler.   

____  

 

Bildningsnämnden 2024-03-14  

 

Yrkanden 

Günter Villman (M), och Jenny Rydberg (C)  

yrkar bifall till bildningsförvaltningens förslag till beslut.  

 

Tobias Rydén (S) yrkar på att ärendet ska återremitteras till bildningsnämndens beredning för att 

invänta detaljutredning inklusive kostnadskalkyler.  

 

Propositionsordning   

Ordföranden Emma Åhlander Hansson (M) finner att det finns två förslag till beslut, dels 

bildningsförvaltningens förslag till beslut, och dels Tobias Rydén (S) yrkande på återremiss. 

Ordföranden frågar om bildningsnämnden vill avgöra ärendet idag eller om ärendet ska 

återremitteras. JA för ärendets avgörande idag. NEJ för återremiss.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden finner genom acklamation att ärendet ska avgöras idag. Vidare finner ordföranden 

att bildningsnämnden beslutar i enlighet med bildningsförvaltningens förslag till beslut.  

____ 

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  bildningsnämnden ser flytten av biblioteksverksamheten till före detta bankhuset i  

centrala Emmaboda som en lämplig åtgärd  

 

att                föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att fatta beslut om 

                     lokalisering efter genomförd detaljutredning inklusive kostnadskalkyler.   

 

RESERVATION 

Socialdemokraterna och vänsterpartiet reserverar sig till förmån för eget förslag.  

____  
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 BIN/2024:44 

§ 20 

Antagande av Bildningsnämndens politiska mål för fritidsgårdsverksamheten 

 

Bakgrund 

Bildningsnämnden har antagit mål för verksamheten inom förskola, grundskola, gymnasieskola 

och vuxenutbildning. Sedan tidigare finns mål för kulturverksamhet i Kulturplan samt för 

biblioteksverksamhet Biblioteksplan som är fastställda av kommunfullmäktige.  

 

För fritidsgårdsverksamheten finns behov av att utveckla nya målformuleringar för verksamheten 

både den som drivs i egen kommunal regi och den som drivs av föreningar.    

 

Ärendets beredning 

Parallellt med att bildningsnämnden presidium genomförde dialogsamtal med verksamheterna 

inom förskola, skola etc. så genomfördes motsvarande dialogsamtal med representanterna för 

fritidsgårdsverksamheten. Eftersom det saknas rakt mätbara mål har fokus varit att formulera mer 

kvalitativa strävansmål. Målen har tagits fram i samverkan där medarbetare från fritidsgården har 

varit delaktiga och kompletterat och bearbetat målformuleringarna. 

 

De föreslagna målen har presenterats för bildningsnämnden den 15 februari som 

informationsärende med avisering om beslut på nästkommande nämnd den 14 mars. 

 

Mål för fritidsgårdsverksamhet i Emmaboda kommun 2024–2027 

Följande mål har utarbetats gemensamt med medarbetare i fritidsgårdsverksamheten. 

 

Mål för fritidsgårdverksamhet  

• erbjuder aktiviteter som attraherar olika grupper  

• har miljöer som är anpassade utifrån aktivitet/aktiviteter och har därmed även lugna miljöer för 

umgänge och studier.  

• arbetar hälsofrämjande och verkar för god psykisk och fysisk hälsa  

• har forum för att ungdomarna själva ska kunna påverka, t ex ”gårdsråd” eller arbetsgrupper  

• arbetar för att stärka den demokratiska processen i samhället  

• utvecklar samverkan med föreningar och studieförbund  

• arbetar våldspreventivt  

• har personal som är tydliga och positiva normsändare  

• har ett värdegrundsdokument som är framtaget tillsammans med ungdomarna  

• arbetar för att stärka skolans uppdrag.   

Kulturskola, skolbibliotek, civilsamhälle och näringsliv ses som resurser att använda i 

fritidsgårdens verksamhet. 

   

Mål för de föreningsdrivna fritidsgårdarna: Ambitionen är att ha föreningsdrivna fritidsgårdar i 

Boda, Broakulla, Eriksmåla/ Åfors, Lindås, Långasjö och Vissefjärda.  

  

Fritidsgårdschefen fungerar som stöd för föreningarna och skapar forum för samarbete mellan de 

olika föreningsdrivna fritidsgårdarna. 

 

Bildningsnämndens protokoll 2024-03-14
(Signerat, SHA-256 F07D947DE2278761E3084C11E9FC5E5E728A0EE63C83EFC95E98A67AA11327A9)

Sida 10 av 25



Sammanträdesprotokoll 11 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Uppföljning: En gång per år bjuds fritidsgårdschef och representanter in till bildningsnämnden 

för att redovisa verksamheten och följa upp de mål som är fastställda av bildningsnämnden. 

 

Sammanfattning 

Bildningsnämnden har fastställt mål för de olika verksamheter som nämnden ansvarar för. För 

fritidsgårdsverksamheten finns behov av att utveckla nya målformuleringar för verksamheten 

både den som drivs i egen kommunal regi och den som drivs av föreningar. I detta beslut 

formuleras tydligare målsättningar med fritidsgårdsverksamheten samt att resultat ska redovisas 

till bildningsnämnden en gång per år i samband med ett av nämndens ordinarie möten. 

  

____ 

 

Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden besluta 

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  fastställa de mål som redovisas i denna tjänsteskrivelse. 

 

att  målen följs upp en gång per år i samband med ett av nämndens  

  ordinarie möten. 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 12 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 BIN/2024:47 

§ 21 

Svar på remiss - Region Kalmar län kulturplan 2025 – 2028 

 

Förvaltningens roll 

Remiss har inkommit från Region Kalmar län angående begäran om yttrande över ny Regional 

kulturplan 2025–2028. Bildningsnämnden är den nämnd som hanterar kulturfrågor i kommunen, 

bortsett från att The Glass Factory är organiserat under Samhällsutvecklingsenheten under 

Kommunledningskontoret. TGF, bibliotek, kulturskola och allmän kultur har deltagit i 

utarbetandet av remissvaret. 

 
Yttrande från Bildningsförvaltningen  

Bildningsnämnden har i stora drag inga anmärkningar på eller tillägg att göra vid förslaget till ny 

regional kulturplan. Våra synpunkter gäller sidan 21 Kultur för barn och unga. Där anges att Region 

Kalmar län erbjuder, i mån av plats, kostnadsfria kulturresor för elever under skoltid inom befintlig 

linjetrafik. Det är ett sedan länge påtalat faktum att dessa resor inte fungerar för det stora flertalet. 

Om regionen menar allvar med att regionen ska verka för att barn och unga  

ska ha möjlighet att uppleva, skapa och påverka ett brett utbud av kulturaktiviteter i samverkan med 

de regionala kulturverksamheterna, kommunerna och den ideella och idéburna kultursektorn var du 

än bor i länet, så behöver ett nytt stödsystem för bussning komma på plats. Då skulle fler 

landsbygdsbarn kunna ta del av de regionala kulturinstitutionernas utbud och stadsbarnen skulle 

kunna besöka de regionala kulturinstitutioner som ligger på landsbygden, exv. The Glass Factory. 

 
På sidan 24 Folkhälsa och kultur i förslaget till ny regional kulturplan fanns i förarbetena tydligare 

förslag på samverkan mellan kulturens aktörer och vården kring folkhälsan och kulturens 

friskvårdseffekter. Den slutliga texten är mer allmänt hållen. I Emmaboda kommun planerar vi t.ex. 

att utreda former för Kultur på recept.  

 

Sidan 28 Gestaltad livsmiljö. Vi ser gärna att regionen tar på sig en ledande roll i att tvärsektoriellt 

utveckla kunskapen om vad de i riksdagen klubbade målen för gestaltad livsmiljö innebär, då den 

allmänna kompetensen bland politiker och tjänstepersoner behöver höjas. Vi stöder målet att Region 

Kalmar län ska samverka tvärsektoriellt för att implementera gestaltad livsmiljö i processer som rör 

fysisk samhällsplanering.  

 

Till sist, det anges på sidan 19 att Region Kalmar vill stärka de professionella kulturskaparna och 

stimulera konstnärlig utveckling genom bidragsgivning och kontinuerlig dialog med det 

kulturskaparsamråd som Region Kalmar län etablerat. Region Kalmar län vill möjliggöra för fler 

kulturskapare att kunna bo, leva och verka i länet genom att stärka och  

utveckla inkubatorverksamhet och talangutveckling. 

 

Emmaboda kommun vill lyfta fram behovet av att kulturprojektmedlen behöver kunna ges även till 

enskilda aktörer i enskilda kommuner för att uppnå ovanstående mål. Idag ges inte regionalt 

kulturstöd till enskilda föreställningar, konserter, festivaler, utställningar och stödet behöver 

inbegripa flera kommuner (regionalt perspektiv). Samtidigt befinner sig inte sällan många 

semiprofessionella eller professionella aktörer ute i landsbygden i länet, där just ett enskilt stöd till ett 

enskilt arrangemang skulle kunna vara det startanslag eller produktionsstöd de behöver för att fler 

kulturskapare att kunna bo, leva och verka i länet. 
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Sammanträdesprotokoll 13 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

Konsekvensbeskrivning  

Bildningsförvaltningen godkänner Förslag till ny Regional kulturplan 2025–2028 tillsammans med 

ovanstående inspel.  

 

Sammanfattning  

Bildningsförvaltningen har synpunkter på målen för kostnadsfria kulturresor för elever, folkhälsa och 

kultur, gestaltad livsmiljö samt kulturprojektmedlen. 

 

____ 

 

Bildningsförvaltningen föreslår Bildningsnämnden besluta 

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  anta yttrande som sitt eget, samt 

 

att översända ärendet till kommunstyrelsen för vidare handläggning 

 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 14 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 BIN/2024:42 

§ 22 

Svar på remiss - Regional biblioteksplan 2025 – 2028 

 

Sammanfattning 

 

Region Kalmar län har skickat in en begäran till Emmaboda kommun om yttrande över förslag 

till regional biblioteksplan 2025–2028. Emmaboda kommun ska lämna sitt yttrande senast den 29 

april 2024. 

 

Ärendets beredning 

Förslaget till den Regionala biblioteksplanen för Kalmar län skickades till Emmaboda kommun 

den 2024-01-19. Förvaltningschefen vidarebefordrade den till bibliotekschefen 2024-03-04 för 

hens yttrande. Ändringsförslagen här nedan är bibliotekschefens. 

Ärendet kommer sedan att behandlas i Bildningsnämnden den 19 mars 2024, Kommunstyrelsens 

beredning 2024-03-26 och Kommunstyrelsens möte 2024-04-09 

 

Bibliotekschefens förslag till yttrande: 

 

1. En av folkbibliotekens grundpelare är möjligheten att fjärrlåna från alla folkbibliotek i 

Kalmar, Blekinge och Kronobergs län. Detta är en mycket viktigt samverkans funktion som 

bara nämns som exempel i biblioteksplanen. Denna borde lyftas fram och fastställas i 

biblioteksplanen. 

 

2. Trots att skolbiblioteken inte tillhör Biblioteksutveckling Region Kalmar läns uppdrag så är 

de en stor del av många folkbiblioteksuppdrag i länet och borde där med lyftas i 

biblioteksplanen i ett eget kapitel. 

 

____ 

 

Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar 

  

att  anta yttrandet som sitt eget, samt  

 

att  översända ärendet till kommunstyrelsen för vidare handläggning 

 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 15 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 BIN/2024:45 

§ 23 

Patientsäkerhet- och kvalitetsberättelsen för 2023 

 

Bakgrund  

Enligt patientsäkerhetslagen (PSL) ska vårdgivaren varje år upprätta en 

patientsäkerhetsberättelse. Syftet med patientsäkerhetsberättelsen är att öppet och tydligt 

redovisa strategier, mål och resultat av arbetet med att förbättra patientsäkerheten.   

 

Patientsäkerhetsberättelsen ska ha en sådan detaljeringsgrad att det går att bedöma hur arbetet 

med att systematiskt och fortlöpande utveckla och säkra kvaliteten har bedrivits i verksamhetens 

olika delar samt att informationsbehovet hos externa intressenter tillgodoses. 

 

____ 

 

Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att godkänna patientsäkerhetsberättelse år 2023 för centrala barn och elevhälsans  

medicinska insats i Emmaboda kommun   

 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 16 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 BIN/2024:45 

§ 24 

Centrala barn och elevhälsans kvalitetsarbete och kvalitetsredovisning för 2023 

 

Centrala barn- och elevhälsan i Emmaboda kommun har under 2023 fortsatt sitt kvalitets- och 

utvecklingsarbete med fokus på att främja elevernas hälsa, trygghet och lärande. Genom 

regelbundna avstämningspunkter och användning av Skolverkets material har de arbetat med att 

utvärdera och anpassa sina insatser. Trots framsteg identifieras fortsatta utvecklingsområden, 

inklusive behovet av ökad samverkan på olika nivåer och fortsatt fokus på elevens perspektiv 

enligt barnkonventionen. Utvärderingen visar på både positiva framsteg och områden som 

behöver förbättras, vilket ska ligga till grund för det fortsatta arbetet och målsättningarna för 

kommande år. 

 

____ 

 

Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att godkänna centrala barn och elevhälsans kvalitetsarbete och kvalitetsredovisning för  

2023  

 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 17 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 25 

Förvaltningsledningen informerar 

 
Lennart O Werner, förvaltningschef, informerar om följande: 
- Primäravtal gymnasieskola – samverkan behöver hittas med tredje kommun. 

- Inga pågående rekryteringar 

- Lokaler under upphandling. 

- Digitala nationella prov (förhoppningar om att ha allt på plats till hösten).  

- TIMSS genomförs på högstadiet. 

- Ansökan för ”15 timmarsbarn” 

- Tillsyn kooperativen  

- Krisgruppsarbete  

- Fackliga representanter har rapporterat om ökad påfrestning i lärarnas arbetsmiljö, särskilt i relation 

till interaktionen med elever. Flera lärare har utsatts för hot och kränkningar den senaste tiden i mötet 

med elever. Förvaltningsledningen arbetar med en handlingsplan för att adressera problemet.   

 
____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  med kännedom anteckna informationen till protokollet  

____ 
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Sammanträdesprotokoll 18 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 26 

Systematisk uppföljning av bildningsnämndens verksamhet 
 

Joachim Axelsson, fritidsgårdschef, informerar om fritidsgårdsverksamheten. 

- Presentation av öppettiderna för verksamheten. 

- Antal besökare i genomsnitt: En rapport om det genomsnittliga antalet besökare i verksamheten. 

- Genomgång av den årliga elevenkäten för fritidsgården 2023.  

____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 19 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 27 

Slutredovisning av skolverkets insatser till verksamhetsutveckling för barn och elever som 

är nyanlända eller har annat modersmål än svenska 

 

Ärendet utgår.  

 

  

Bildningsnämndens protokoll 2024-03-14
(Signerat, SHA-256 F07D947DE2278761E3084C11E9FC5E5E728A0EE63C83EFC95E98A67AA11327A9)

Sida 19 av 25



Sammanträdesprotokoll 20 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 28 

Rapport om kränkande behandling 

 

Ärendet utgår.  
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Sammanträdesprotokoll 21 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 29 

Kurser och konferenser 

 

Kulturkonferensen 2024, 22–23 oktober 

Jan Dzedins, kulturchef, kommer att åka på utbildningen. Nämndens presidium kommer ej delta. 

 

Konferens kultur i skolan – lotteri eller garanti 11–12 april 

Ingen från presidiet har möjlighet att delta. Bildningsnämndens presidium föreslår att erbjuda tre 

representanter från nämnden att delta på konferensen. En representant från (S eller V), en 

representant från (M, C eller KD) samt en representant från (SD). Kursen är kostnadsfri, men 

kostnader för resa & boende tillkommer. 

____ 

____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  nämnden erbjuder tre representanter att delta i konferensen kultur i skolan – lotteri

 eller garanti  

 

___ 
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Sammanträdesprotokoll 22 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

 BIN/2023:4, BIN/2024:4 

§ 30 

Delegationsärenden 

 

Johanfors Skola F-6 

2023:3 2:4 beslut om avgiftsbefrielse från taxa/avgift 2023-01-30 2023-06-15 

2023:4 2:4 beslut om avgiftsbefrielse från taxa/avgift 2023-01-30 2023-06-15 

2023:5 2:4 beslut om avgiftsbefrielse från taxa/avgift 2023-01-30 2023-06-15 

2023:6 2:4 beslut om avgiftsbefrielse från taxa/avgift 2023-02-06 2023-03-27 

2023:7 2:4 beslut om avgiftsbefrielse från taxa/avgift 2023-02-28 2023-03-31  

2023:8 3:17 Tjänstledig 10% 2023-08-21 till 2024-06-14 

2023:9 3:17 Tjänstledig 15% 2023-08-21 till 2024-06-14 

2023:10 3:17 Tjänstledig 15% 2023-08-14 till 2024-08-12 

2023:11 3:17 Tjänstledig 10% 2023-09-01 till 2024-05-31 

2023:12 3:17 Föräldraledig 2023-08-14 

2023:13 3:17 Föräldraledig 2023-09-17 

2023:14 3:9 Anställning obehörig lärare textilslöjd 2023-08-16 till 2023-12-21 

2023:15 1:10 Fördelning av arbetsmiljöuppgifter. Lärare i idrott och hälsa. 

2023:16 1:10 Fördelning av arbetsmiljöuppgifter. Lärare i idrott och hälsa. 

2023:17 3:17 Tjänstledig 10% 2023-08-21 till 2024-06-14 

2023:18 3:9 Timanställning outbildad barnskötare 2023-09-06 

2023:19 1:10 Fördelning av arbetsmiljöuppgifter. Trä-och metallslöjd  

2023:20 1:10 Fördelning av arbetsmiljöuppgifter. Textilslöjd  

 

Bildningskontoret  

BF2/24 4:12 Yttrande/beslut över elevs skolplikt i annan kommun. 

BF3/24 4:12 Yttrande/beslut om elevs skolplikt i annan kommun. 

 

 
____ 

 

Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  

 

Bildningsnämnden beslutar  

 

att  med kännedom anteckna delegationsärendena till protokollet 

____ 
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Sammanträdesprotokoll 23 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 31 

Meddelanden 

 

Inga meddelanden per 2024-03-07 
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Sammanträdesprotokoll 24 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 

 

Justerande                           Utdragsbestyrkande 

 

 

  

§ 32 

Övriga frågor 

 

Fråga 1.  

Günter Villman (M) kommer att lyfta ett nämndinitiativ om ökad trygghet på skolorna.  

Stefan Marcelius (SD) tycker att idén låter bra. 

 

 

Bildningsnämnden skickar en hälsning till bildningskontorets utvecklingsledare. 
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Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


Möte Bildningsnämnden 
 
Plats och tid Bertil och- Ulricasalen, 2024-03-14, kl. 13:15 
  
Beslutande Emma Åhlander Hansson (M), Ordförande 
 Jenny Rydberg (C), 1:e vice  
 Frida Larsson (S), 2:e vice, ersätts av Kickie Von Reis (S) 


Tuva Blomgren (C), ersätts av Chatrine Schander Ljungquist (C) 
Ann Helene Jonsson (M), ersätts av Günter Villman (M) 
Marie-Louise Eddegård (S), ersätts av Per Engström (S) 
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Kerstin Skoglund (SD) 
 


Övriga deltagande Lennart O Werner, förvaltningschef 
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Joachim Axelsson, fritidsgårdschef 
Ann-Helene Hellborg, verksamhetschef 
 Shahram Behrouz, förvaltningssekreterare  


  
Utses att justera Stefan Marcelius (SD) 
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  Shahram Behrouz 
 
ordförande  
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§ 26  Systematisk uppföljning av bildningsnämndens verksamhet 


 


§ 27  Slutredovisning av skolverkets insatser till verksamhetsutveckling för barn och 


elever som är nyanlända eller har annat modersmål än svenska 


 


§ 28 Rapport om kränkande behandling 


 


§ 29  Kurser och konferenser 


 


§ 30  Delegationsärenden 


 


§ 31  Meddelanden 


 


§ 32  Övriga frågor 
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§ 16 


Ekonomi 


 
Lennart O Werner, förvaltningschef, och Dzenita Vrana, ekonom, delger ekonomisk information. 


Åtgärder enligt handlingsplanen för att balansera ekonomin kommer att diskuteras vidare i nästkommande 


punkt, men deras effekter syns ännu inte i budgetuppföljningen för januari och februari. Först i maj 


förväntas vidtagna åtgärder påverka budgeten positivt.  


 


Förvaltningsledningen kan dock för närvarande inte redovisa några siffror på grund av felbokförda 


kostnader i flera verksamheter, särskilt relaterade till löner. Detta komplicerar uppföljningen av 


delårsbokslutet. 


 


Lennart O Werner, förvaltningschef, ser fortsatt allvarligt på den ekonomiska utvecklingen och framhåller 


att bildningskontoret noga övervakar situationen.  


____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 


____ 
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§ 17 


Handlingsplan för budget i balans 
 


Förvaltningschef, Lennart O. Werner, återkopplar angående de åtgärder som vidtagits för budget i balans. 


Verksamheten har på grund av den ekonomiska situationen tvingats genomföra omorganiseringar, 


omplaceringar och varsel. Bildningsnämnden har tidigare informerats om ärendet. Fackliga företrädare 


har tillsammans med personalchef varit delaktiga under hela processen med omorganiseringar, 


omplaceringar och varsel.   


 


Förvaltningschefen, Lennart O. Werner, presenterar även en analys gällande avvikande kostnader för hela 


bildningsförvaltningen, diskuterar arbetet med att utveckla verksamheten framåt, samt redogör för de 


riktade statsbidragen från Skolverket. 


 


____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 


____ 


 


 


  







Sammanträdesprotokoll 5 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


 BIN/2024:1 


§ 18 


Beslut om investeringsbudget 2024 


 


Bakgrund 


Kommunfullmäktige fattade 2023-06-07 beslut om 2024 års budget för Emmaboda kommun. En 


del i detta beslut rör fördelning av investeringsmedel. Bildningsnämndens investeringsram för 


2024 är 5,2msek. Från 2023 finns tillgängligt ej utnyttjade medel på +1,45msek. Ej genomförda 


investeringar beror på försenad projektering av robotsystem till industriprogrammet på VMG 


samt försenade investeringar i ny bibliotekswebb. 


 


Ärendets beredning 


Ärendet har beretts på bildningskontoret. Investeringsbudget för 2024 har utformats utifrån 


behoven som budgetansvariga har äskat. 


Bildningsförvaltningen har tillsammans med ekonomiavdelningen jobbat fram en kalkyl som 


presidium tagit ställning till där investeringsmedel fördelas i fyra kategorier som är 


Digitalisering, Konstinköp, Industriprogram och Inventarier. 


 


Förslag till Beslut gällande fördelning av 2024 års investeringsmedel 


Det finns stora behov av förnyelse och investeringar i flertalet av 


bildningsnämndens verksamheter. Tillgängliga medel räcker inte till alla önskade 


behov.  För 2024 är förslaget att prioritering görs med utgångspunkt från underlag av 


budgetansvariga chefer. Ledningen för bildningsförvaltningen och ekonomen gör löpande 


uppdateringar av använda investeringsmedel som redovisas varje tertial till bildningsnämnden. 


Investeringsbudget följer kategorier enligt nedan.  


 


Förslag till fördelning av investeringsmedel 2024:  


Investeringar 2024 från 2023 2024 S: a 2024 Kommentar 


Digitalisering 0 4 000 000 4 000 000 Personal- och elevdatorer 


Konstinköp 0 100 000 100 000   


Industriprogrammet/ 
Robotcell 1 300 000 400 000 1 700 000   


Inventarier 0 700 000 700 000 Diverse inventarier 


Biblioteket Ny webb 150 000 0 150 000   


Pågående från 2023 1 450 000       


Beslutad budget 2024   5 200 000     


Investeringsmedel 2024     6 650 000   


 


- Digitalisering, datorer till elever i årskurs 6 och årskurs 1 på gymnasiet. 


- Datorer till pedagoger som byts ut efter fyra års användning 


- Konstinköp på 100 tkr/år. 


- Industriprogrammet, yrkeshögskoleprogram ny robotmaskin 400 tkr (1,3msek från 2023) 


- Inventarier, möbler, instrument, diverse utrustning 


- Ny webbtjänst för biblioteket 
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Sammanfattning av ärendet 


Utifrån de äskanden och bedömningar som gjorts har ett förslag till fördelning av 


bildningsnämndens tillgängliga investeringsmedel 2024 tagits fram enligt föreliggande förslag. 


 


Beslutsunderlag 


Protokollsutdrag Emmaboda kommunfullmäktige, 2023-06-07, Dnr KS/2023:8, § 137 Budget 


2024 med ekonomisk flerårsplan 2025–2026. 


Tjänsteskrivelse – förslag nämndbeslut Investeringsmedel 2024 


____ 


 


Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden besluta  


 


att  fördela 2024 års investeringsmedel enligt tabell 


____ 


 


Bildningsnämnden 2024-03-14  


 


Yrkande 


Stefan Marcelius (SD) föreslår ett ändringsyrkande och yrkar på att 100 000 kr avsedd för 


konstinköp istället flyttas över till en ny investeringspost för oförutsedda kostnader. 


 


Propositionsordning   


Ordföranden Emma Åhlander Hansson (M) finner att det finns två förslag till beslut, dels 


bildningsförvaltningens förslag till beslut, och dels Stefan Marcelius (SD) ändringsyrkande. 


Ordföranden ställer förslagen mot varandra. JA för bildningsförvaltningens förslag till beslut. 


NEJ för Stefan Marcelius (SD) ändringsyrkande. 


 


Beslutsgång 


Ordföranden Emma Åhlander Hansson (M) finner genom acklamation att Bildningsnämnden 


beslutar i enlighet med bildningsförvaltningens förslag till beslut. 


____ 


 


Bildningsnämnden beslutar 


 


att  fördela 2024 års investeringsmedel enligt tabell 


____ 
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 BIN/2024:46 


§ 19 


Inriktningsbeslut - Flytt av biblioteket till nya bankhuset 


 


Bakgrund 


Emmaboda kommunshuvudbibliotek är sedan 1980 lokaliserat i en byggnad i anslutning till 


Folkets Hus i Emmaboda. Byggnaden är uppförd för ändamålet bibliotek av föreningen Folkets 


Hus i Emmaboda och hyrs av Emmaboda kommun. Förutom folkbibliotek så finns 


utställningshall inom ramen för lokalerna. Lokalerna fungerar för ändamålet bra men det finns ett 


behov av underhåll och anpassning till den verksamhet som 2020-talets biblioteksverksamhet 


förutsätter. Det har tidigare funnits problem med tak som läckte in vatten vid nederbörd men det 


är åtgärdat sedan några år tillbaka. 


 


2022 förvärvade Emmaboda kommun genom sitt fastighetsbolag det före detta bankhuset i 


centrala Emmaboda. I samband med förvärvet fanns det diskussioner om att en verksamhet som 


kan vara lämplig att lokalisera till fastigheten är biblioteksverksamhet. Kommunfullmäktige 


beslutade i juni 2023 att ”målbilden är att flytta biblioteksverksamheten till gamla bankhuset” 


vilket bekräftades av bildningsnämnden i beslut om budget för 2024 som gav förvaltningen i 


uppdrag att utreda förutsättningarna för att flytta biblioteket till det före detta bankhuset.  


 


Ärendets beredning 


En styrgrupp har bildats bestående av förvaltningscheferna för bildnings- och teknik- och 


fritidsförvaltningarna samt fastighetschef och bibliotekschef samt en facklig representant. En 


projektgrupp är bildad som arbetar med olika underlag och aktiviteter i processen. Studiebesök 


har genomförts till andra kommuners huvudbibliotek där motsvarande flytt till renoverade lokaler 


i centrum har gjorts med gott resultat. 


 


Den översiktliga bedömningen är att Emmaboda kommuns huvudbibliotek kan lokaliseras till det 


före detta bankhuset. Argumenten som talar för att detta är möjligt och önskvärt är: 


 


Likvärdiga lokalytor med nya möjligheter 


De sammanlagda ytorna för verksamheten blir ganska exakt lika stora som i nuvarande 


lokalisering men med nya möjligheter att utformas efter nutidens förväntningar på ett bibliotek. 


 


Nya lokaler för nya behov 


De nya lokalerna kan anpassas till nya behov och behov från olika grupper av besökare som 


kommer till biblioteket. Det finns ett behov av att separera vuxna, som vill ha lugnare miljöer, 


och unga och barn som kan vara mer högljudda. Det finns också behov av fler studieplatser för 


studerande. De olika behoven kan bättre mötas i de nya lokalerna där det bland annat finns flera 


olika in och utgångar.   


 


Bättre arbetsmiljö för personalen 


Genom att bygga nytt bibliotek så skapas förutsättningar för bättre arbetsmiljö för personalen. 


Arbetsplatser kan utformas efter nutidens standard. 


 


Tillgängligheten ökar 
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Tillgängligheten är god i nuvarande lokalisering men genom etablering i centrum ökar 


tillgängligheten och närvaron av bibliotekets verksamhet. 


 


Möjlighet till utställningar  


Emmaboda konstförening och andra aktörer bör fortsatt erbjudas möjlighet till utställningar. Det 


kan lösas inom ramen för bibliotekets lokaler som i nuvarande lokalisering och det kan lösas 


inom ramen för andra lokalalternativ i Emmaboda. Beroende på hur lokalerna disponeras finns 


stora möjligheter att använda de stora fönsterpartierna ut mot torget för utställningar, 


kommunikation och information. 


 


Lägre lokalkostnad 


Lokalkostnaden ligger inte inom bildningsnämndens ansvarsområde men är en avgörande faktor 


för val av lokal. Den totala kostnaden för bibliotekslokaler efter en renovering och ombyggnation 


bedöms vara lägre än kostnaden för nuvarande lokalisering. Hur stor lokalkostnaden blir beror på 


hur omfattande förändringar av lokalerna blir. Kostnaderna ska redovisas i detalj före ett 


definitivt beslut fattas.  


 


Fortsatt beslutsprocess 


Det definitiva beslutet om lokalisering av huvudbiblioteket bör beredas av kommunstyrelsen och 


beslutas av kommunfullmäktige i Emmaboda kommun. Denna tjänsteskrivelse syftar till att ge 


underlag för ett inriktningsbeslut i bildningsnämnden om att flytta huvudbiblioteket till före detta 


bankhuset. 


Projektgrupp och styrgrupp har uppdrag att arbeta vidare och ta fram handlingar och underlag för 


ett definitivt beslut om projektet. Den preliminära tidplanen är följande: 


  


1 april 2024  Förstudie klar  


1 juni 2024  Granskningsunderlag klart  


15 juni 2024  Annonsering - upphandling  


1 september 2024 Tilldelningsbeslut – kontrakt  


1 november 2024 Etablering av byggnadsarbeten  


15 maj 2025  Slutbesiktning  


1 juni 2025  Inflyttning  


1 juli 2025  Öppnande med invigning 


 


Emmaboda kommun har mottagit skrivelser från enskilda och från organisationer där man är 


kritiska till att biblioteket flyttas. I den fortsatta processen bör de frågor som ställts besvaras och 


om möjligt bjuda in till information, diskussion och delaktighet i slutgiltigt beslut om 


lokalisering av biblioteksverksamheten. 


 


Sammanfattning 


Huvudbiblioteket är idag lokaliserat i byggnad i anslutning till Folkets Hus på Götgatan 6 i 


Emmaboda. Lokalerna är i behov av upprustning för att möta framtidens krav på 


biblioteksverksamhet och god arbetsmiljö och miljö för medarbetare och besökare. I centrala 


Emmaboda har Emmaboda kommun förvärvat det före detta bankhuset som till ytan är lika stort 


som nuvarande bibliotek. Bildningsförvaltningen tillsammans med teknik- och 


fritidsförvaltningen har gjort bedömningen att det är både möjligt och önskvärt att flytta 


biblioteket till den nya adressen. Vissa frågor bör dock utredas mer i detalj. Bildningsnämnden 
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förslås ta ett inriktningsbeslut samt att kommunstyrelsen och kommunfullmäktige föreslås fatta 


det slutliga beslutet om lokalisering efter genomförd detaljutredning inklusive kostnadskalkyler.    


____ 


 


Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden besluta 


 


att  bildningsnämnden ser flytten av biblioteksverksamheten till före detta bankhuset i 


centrala Emmaboda som en lämplig åtgärd  


 


att                föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att fatta beslut om 


                     lokalisering efter genomförd detaljutredning inklusive kostnadskalkyler.   


____  


 


Bildningsnämnden 2024-03-14  


 


Yrkanden 


Günter Villman (M), och Jenny Rydberg (C)  


yrkar bifall till bildningsförvaltningens förslag till beslut.  


 


Tobias Rydén (S) yrkar på att ärendet ska återremitteras till bildningsnämndens beredning för att 


invänta detaljutredning inklusive kostnadskalkyler.  


 


Propositionsordning   


Ordföranden Emma Åhlander Hansson (M) finner att det finns två förslag till beslut, dels 


bildningsförvaltningens förslag till beslut, och dels Tobias Rydén (S) yrkande på återremiss. 


Ordföranden frågar om bildningsnämnden vill avgöra ärendet idag eller om ärendet ska 


återremitteras. JA för ärendets avgörande idag. NEJ för återremiss.  


 


Beslutsgång 


Ordföranden finner genom acklamation att ärendet ska avgöras idag. Vidare finner ordföranden 


att bildningsnämnden beslutar i enlighet med bildningsförvaltningens förslag till beslut.  


____ 


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  bildningsnämnden ser flytten av biblioteksverksamheten till före detta bankhuset i  


centrala Emmaboda som en lämplig åtgärd  


 


att                föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att fatta beslut om 


                     lokalisering efter genomförd detaljutredning inklusive kostnadskalkyler.   


 


RESERVATION 


Socialdemokraterna och vänsterpartiet reserverar sig till förmån för eget förslag.  


____  
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 BIN/2024:44 


§ 20 


Antagande av Bildningsnämndens politiska mål för fritidsgårdsverksamheten 


 


Bakgrund 


Bildningsnämnden har antagit mål för verksamheten inom förskola, grundskola, gymnasieskola 


och vuxenutbildning. Sedan tidigare finns mål för kulturverksamhet i Kulturplan samt för 


biblioteksverksamhet Biblioteksplan som är fastställda av kommunfullmäktige.  


 


För fritidsgårdsverksamheten finns behov av att utveckla nya målformuleringar för verksamheten 


både den som drivs i egen kommunal regi och den som drivs av föreningar.    


 


Ärendets beredning 


Parallellt med att bildningsnämnden presidium genomförde dialogsamtal med verksamheterna 


inom förskola, skola etc. så genomfördes motsvarande dialogsamtal med representanterna för 


fritidsgårdsverksamheten. Eftersom det saknas rakt mätbara mål har fokus varit att formulera mer 


kvalitativa strävansmål. Målen har tagits fram i samverkan där medarbetare från fritidsgården har 


varit delaktiga och kompletterat och bearbetat målformuleringarna. 


 


De föreslagna målen har presenterats för bildningsnämnden den 15 februari som 


informationsärende med avisering om beslut på nästkommande nämnd den 14 mars. 


 


Mål för fritidsgårdsverksamhet i Emmaboda kommun 2024–2027 


Följande mål har utarbetats gemensamt med medarbetare i fritidsgårdsverksamheten. 


 


Mål för fritidsgårdverksamhet  


• erbjuder aktiviteter som attraherar olika grupper  


• har miljöer som är anpassade utifrån aktivitet/aktiviteter och har därmed även lugna miljöer för 


umgänge och studier.  


• arbetar hälsofrämjande och verkar för god psykisk och fysisk hälsa  


• har forum för att ungdomarna själva ska kunna påverka, t ex ”gårdsråd” eller arbetsgrupper  


• arbetar för att stärka den demokratiska processen i samhället  


• utvecklar samverkan med föreningar och studieförbund  


• arbetar våldspreventivt  


• har personal som är tydliga och positiva normsändare  


• har ett värdegrundsdokument som är framtaget tillsammans med ungdomarna  


• arbetar för att stärka skolans uppdrag.   


Kulturskola, skolbibliotek, civilsamhälle och näringsliv ses som resurser att använda i 


fritidsgårdens verksamhet. 


   


Mål för de föreningsdrivna fritidsgårdarna: Ambitionen är att ha föreningsdrivna fritidsgårdar i 


Boda, Broakulla, Eriksmåla/ Åfors, Lindås, Långasjö och Vissefjärda.  


  


Fritidsgårdschefen fungerar som stöd för föreningarna och skapar forum för samarbete mellan de 


olika föreningsdrivna fritidsgårdarna. 
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Uppföljning: En gång per år bjuds fritidsgårdschef och representanter in till bildningsnämnden 


för att redovisa verksamheten och följa upp de mål som är fastställda av bildningsnämnden. 


 


Sammanfattning 


Bildningsnämnden har fastställt mål för de olika verksamheter som nämnden ansvarar för. För 


fritidsgårdsverksamheten finns behov av att utveckla nya målformuleringar för verksamheten 


både den som drivs i egen kommunal regi och den som drivs av föreningar. I detta beslut 


formuleras tydligare målsättningar med fritidsgårdsverksamheten samt att resultat ska redovisas 


till bildningsnämnden en gång per år i samband med ett av nämndens ordinarie möten. 


  


____ 


 


Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden besluta 


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  fastställa de mål som redovisas i denna tjänsteskrivelse. 


 


att  målen följs upp en gång per år i samband med ett av nämndens  


  ordinarie möten. 


____ 
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 BIN/2024:47 


§ 21 


Svar på remiss - Region Kalmar län kulturplan 2025 – 2028 


 


Förvaltningens roll 


Remiss har inkommit från Region Kalmar län angående begäran om yttrande över ny Regional 


kulturplan 2025–2028. Bildningsnämnden är den nämnd som hanterar kulturfrågor i kommunen, 


bortsett från att The Glass Factory är organiserat under Samhällsutvecklingsenheten under 


Kommunledningskontoret. TGF, bibliotek, kulturskola och allmän kultur har deltagit i 


utarbetandet av remissvaret. 


 
Yttrande från Bildningsförvaltningen  


Bildningsnämnden har i stora drag inga anmärkningar på eller tillägg att göra vid förslaget till ny 


regional kulturplan. Våra synpunkter gäller sidan 21 Kultur för barn och unga. Där anges att Region 


Kalmar län erbjuder, i mån av plats, kostnadsfria kulturresor för elever under skoltid inom befintlig 


linjetrafik. Det är ett sedan länge påtalat faktum att dessa resor inte fungerar för det stora flertalet. 


Om regionen menar allvar med att regionen ska verka för att barn och unga  


ska ha möjlighet att uppleva, skapa och påverka ett brett utbud av kulturaktiviteter i samverkan med 


de regionala kulturverksamheterna, kommunerna och den ideella och idéburna kultursektorn var du 


än bor i länet, så behöver ett nytt stödsystem för bussning komma på plats. Då skulle fler 


landsbygdsbarn kunna ta del av de regionala kulturinstitutionernas utbud och stadsbarnen skulle 


kunna besöka de regionala kulturinstitutioner som ligger på landsbygden, exv. The Glass Factory. 


 
På sidan 24 Folkhälsa och kultur i förslaget till ny regional kulturplan fanns i förarbetena tydligare 


förslag på samverkan mellan kulturens aktörer och vården kring folkhälsan och kulturens 


friskvårdseffekter. Den slutliga texten är mer allmänt hållen. I Emmaboda kommun planerar vi t.ex. 


att utreda former för Kultur på recept.  


 


Sidan 28 Gestaltad livsmiljö. Vi ser gärna att regionen tar på sig en ledande roll i att tvärsektoriellt 


utveckla kunskapen om vad de i riksdagen klubbade målen för gestaltad livsmiljö innebär, då den 


allmänna kompetensen bland politiker och tjänstepersoner behöver höjas. Vi stöder målet att Region 


Kalmar län ska samverka tvärsektoriellt för att implementera gestaltad livsmiljö i processer som rör 


fysisk samhällsplanering.  


 


Till sist, det anges på sidan 19 att Region Kalmar vill stärka de professionella kulturskaparna och 


stimulera konstnärlig utveckling genom bidragsgivning och kontinuerlig dialog med det 


kulturskaparsamråd som Region Kalmar län etablerat. Region Kalmar län vill möjliggöra för fler 


kulturskapare att kunna bo, leva och verka i länet genom att stärka och  


utveckla inkubatorverksamhet och talangutveckling. 


 


Emmaboda kommun vill lyfta fram behovet av att kulturprojektmedlen behöver kunna ges även till 


enskilda aktörer i enskilda kommuner för att uppnå ovanstående mål. Idag ges inte regionalt 


kulturstöd till enskilda föreställningar, konserter, festivaler, utställningar och stödet behöver 


inbegripa flera kommuner (regionalt perspektiv). Samtidigt befinner sig inte sällan många 


semiprofessionella eller professionella aktörer ute i landsbygden i länet, där just ett enskilt stöd till ett 


enskilt arrangemang skulle kunna vara det startanslag eller produktionsstöd de behöver för att fler 


kulturskapare att kunna bo, leva och verka i länet. 


 







Sammanträdesprotokoll 13 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


Konsekvensbeskrivning  


Bildningsförvaltningen godkänner Förslag till ny Regional kulturplan 2025–2028 tillsammans med 


ovanstående inspel.  


 


Sammanfattning  


Bildningsförvaltningen har synpunkter på målen för kostnadsfria kulturresor för elever, folkhälsa och 


kultur, gestaltad livsmiljö samt kulturprojektmedlen. 


 


____ 


 


Bildningsförvaltningen föreslår Bildningsnämnden besluta 


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  anta yttrande som sitt eget, samt 


 


att översända ärendet till kommunstyrelsen för vidare handläggning 


 


____ 
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 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


 BIN/2024:42 


§ 22 


Svar på remiss - Regional biblioteksplan 2025 – 2028 


 


Sammanfattning 


 


Region Kalmar län har skickat in en begäran till Emmaboda kommun om yttrande över förslag 


till regional biblioteksplan 2025–2028. Emmaboda kommun ska lämna sitt yttrande senast den 29 


april 2024. 


 


Ärendets beredning 


Förslaget till den Regionala biblioteksplanen för Kalmar län skickades till Emmaboda kommun 


den 2024-01-19. Förvaltningschefen vidarebefordrade den till bibliotekschefen 2024-03-04 för 


hens yttrande. Ändringsförslagen här nedan är bibliotekschefens. 


Ärendet kommer sedan att behandlas i Bildningsnämnden den 19 mars 2024, Kommunstyrelsens 


beredning 2024-03-26 och Kommunstyrelsens möte 2024-04-09 


 


Bibliotekschefens förslag till yttrande: 


 


1. En av folkbibliotekens grundpelare är möjligheten att fjärrlåna från alla folkbibliotek i 


Kalmar, Blekinge och Kronobergs län. Detta är en mycket viktigt samverkans funktion som 


bara nämns som exempel i biblioteksplanen. Denna borde lyftas fram och fastställas i 


biblioteksplanen. 


 


2. Trots att skolbiblioteken inte tillhör Biblioteksutveckling Region Kalmar läns uppdrag så är 


de en stor del av många folkbiblioteksuppdrag i länet och borde där med lyftas i 


biblioteksplanen i ett eget kapitel. 


 


____ 


 


Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar 


  


att  anta yttrandet som sitt eget, samt  


 


att  översända ärendet till kommunstyrelsen för vidare handläggning 


 


____ 
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 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


 BIN/2024:45 


§ 23 


Patientsäkerhet- och kvalitetsberättelsen för 2023 


 


Bakgrund  


Enligt patientsäkerhetslagen (PSL) ska vårdgivaren varje år upprätta en 


patientsäkerhetsberättelse. Syftet med patientsäkerhetsberättelsen är att öppet och tydligt 


redovisa strategier, mål och resultat av arbetet med att förbättra patientsäkerheten.   


 


Patientsäkerhetsberättelsen ska ha en sådan detaljeringsgrad att det går att bedöma hur arbetet 


med att systematiskt och fortlöpande utveckla och säkra kvaliteten har bedrivits i verksamhetens 


olika delar samt att informationsbehovet hos externa intressenter tillgodoses. 


 


____ 


 


Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att godkänna patientsäkerhetsberättelse år 2023 för centrala barn och elevhälsans  


medicinska insats i Emmaboda kommun   


 


____ 


 


 


 


 


  







Sammanträdesprotokoll 16 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


 BIN/2024:45 


§ 24 


Centrala barn och elevhälsans kvalitetsarbete och kvalitetsredovisning för 2023 


 


Centrala barn- och elevhälsan i Emmaboda kommun har under 2023 fortsatt sitt kvalitets- och 


utvecklingsarbete med fokus på att främja elevernas hälsa, trygghet och lärande. Genom 


regelbundna avstämningspunkter och användning av Skolverkets material har de arbetat med att 


utvärdera och anpassa sina insatser. Trots framsteg identifieras fortsatta utvecklingsområden, 


inklusive behovet av ökad samverkan på olika nivåer och fortsatt fokus på elevens perspektiv 


enligt barnkonventionen. Utvärderingen visar på både positiva framsteg och områden som 


behöver förbättras, vilket ska ligga till grund för det fortsatta arbetet och målsättningarna för 


kommande år. 


 


____ 


 


Bildningsförvaltningen föreslår bildningsnämnden  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att godkänna centrala barn och elevhälsans kvalitetsarbete och kvalitetsredovisning för  


2023  


 


____ 
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 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


  


§ 25 


Förvaltningsledningen informerar 


 
Lennart O Werner, förvaltningschef, informerar om följande: 
- Primäravtal gymnasieskola – samverkan behöver hittas med tredje kommun. 


- Inga pågående rekryteringar 


- Lokaler under upphandling. 


- Digitala nationella prov (förhoppningar om att ha allt på plats till hösten).  


- TIMSS genomförs på högstadiet. 


- Ansökan för ”15 timmarsbarn” 


- Tillsyn kooperativen  


- Krisgruppsarbete  


- Fackliga representanter har rapporterat om ökad påfrestning i lärarnas arbetsmiljö, särskilt i relation 


till interaktionen med elever. Flera lärare har utsatts för hot och kränkningar den senaste tiden i mötet 


med elever. Förvaltningsledningen arbetar med en handlingsplan för att adressera problemet.   


 
____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  med kännedom anteckna informationen till protokollet  


____ 
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 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


  


§ 26 


Systematisk uppföljning av bildningsnämndens verksamhet 
 


Joachim Axelsson, fritidsgårdschef, informerar om fritidsgårdsverksamheten. 


- Presentation av öppettiderna för verksamheten. 


- Antal besökare i genomsnitt: En rapport om det genomsnittliga antalet besökare i verksamheten. 


- Genomgång av den årliga elevenkäten för fritidsgården 2023.  


____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  med kännedom anteckna informationen till protokollet 


____ 
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 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


  


§ 27 


Slutredovisning av skolverkets insatser till verksamhetsutveckling för barn och elever som 


är nyanlända eller har annat modersmål än svenska 


 


Ärendet utgår.  
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 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


  


§ 28 


Rapport om kränkande behandling 


 


Ärendet utgår.  
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 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


  


§ 29 


Kurser och konferenser 


 


Kulturkonferensen 2024, 22–23 oktober 


Jan Dzedins, kulturchef, kommer att åka på utbildningen. Nämndens presidium kommer ej delta. 


 


Konferens kultur i skolan – lotteri eller garanti 11–12 april 


Ingen från presidiet har möjlighet att delta. Bildningsnämndens presidium föreslår att erbjuda tre 


representanter från nämnden att delta på konferensen. En representant från (S eller V), en 


representant från (M, C eller KD) samt en representant från (SD). Kursen är kostnadsfri, men 


kostnader för resa & boende tillkommer. 


____ 


____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  nämnden erbjuder tre representanter att delta i konferensen kultur i skolan – lotteri


 eller garanti  


 


___ 


 
 


 


 


 


  







Sammanträdesprotokoll 22 (24) 
 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


 BIN/2023:4, BIN/2024:4 


§ 30 


Delegationsärenden 


 


Johanfors Skola F-6 


2023:3 2:4 beslut om avgiftsbefrielse från taxa/avgift 2023-01-30 2023-06-15 


2023:4 2:4 beslut om avgiftsbefrielse från taxa/avgift 2023-01-30 2023-06-15 


2023:5 2:4 beslut om avgiftsbefrielse från taxa/avgift 2023-01-30 2023-06-15 


2023:6 2:4 beslut om avgiftsbefrielse från taxa/avgift 2023-02-06 2023-03-27 


2023:7 2:4 beslut om avgiftsbefrielse från taxa/avgift 2023-02-28 2023-03-31  


2023:8 3:17 Tjänstledig 10% 2023-08-21 till 2024-06-14 


2023:9 3:17 Tjänstledig 15% 2023-08-21 till 2024-06-14 


2023:10 3:17 Tjänstledig 15% 2023-08-14 till 2024-08-12 


2023:11 3:17 Tjänstledig 10% 2023-09-01 till 2024-05-31 


2023:12 3:17 Föräldraledig 2023-08-14 


2023:13 3:17 Föräldraledig 2023-09-17 


2023:14 3:9 Anställning obehörig lärare textilslöjd 2023-08-16 till 2023-12-21 


2023:15 1:10 Fördelning av arbetsmiljöuppgifter. Lärare i idrott och hälsa. 


2023:16 1:10 Fördelning av arbetsmiljöuppgifter. Lärare i idrott och hälsa. 


2023:17 3:17 Tjänstledig 10% 2023-08-21 till 2024-06-14 


2023:18 3:9 Timanställning outbildad barnskötare 2023-09-06 


2023:19 1:10 Fördelning av arbetsmiljöuppgifter. Trä-och metallslöjd  


2023:20 1:10 Fördelning av arbetsmiljöuppgifter. Textilslöjd  


 


Bildningskontoret  


BF2/24 4:12 Yttrande/beslut över elevs skolplikt i annan kommun. 


BF3/24 4:12 Yttrande/beslut om elevs skolplikt i annan kommun. 


 


 
____ 


 


Bildningsnämndens beredning föreslår bildningsnämnden besluta  


 


Bildningsnämnden beslutar  


 


att  med kännedom anteckna delegationsärendena till protokollet 


____ 
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 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


  


§ 31 


Meddelanden 


 


Inga meddelanden per 2024-03-07 
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 Bildningsnämnden Sammanträdesdatum 
 2024-03-14 


 


Justerande                           Utdragsbestyrkande 


 


 


  


§ 32 


Övriga frågor 


 


Fråga 1.  


Günter Villman (M) kommer att lyfta ett nämndinitiativ om ökad trygghet på skolorna.  


Stefan Marcelius (SD) tycker att idén låter bra. 


 


 


Bildningsnämnden skickar en hälsning till bildningskontorets utvecklingsledare. 


 


 





